
Crossmöte oktober 2023 

 

Vad händer just nu i HMK ”Cross, Enduro, Bil? 

Områdesarbete har utförts av Alléskolan och dom har fixat med pumpslangar och 

täkt av mellan bankropparna ner mot Hallsbergs kurvan.  

Vi är inte på det klara hur kostnaderna blir för skolans arbete men hoppas på det 

bästa här. Dom gör ett kanonjobb men dom har ju även sina skoluppgifter samt 

APT att göra så dom är inte alltid tillgängliga för att åka ut på banan.  

I övriga sektioner så är det bara Enduro som tävlingsförbereder inför älgjakten. 

Enduro har äskat pengar till en ny fyrhjuling då den gamla börjar att ha gjort sitt, 

120.000: - är anslaget. 

Bil vill byta ut sin vattenbil då det är mer jobb att få den att funka än dom kan 

använda den. Begagnad brandbil har hittats som är lämplig. 80.000: - om den finns 

kvar. 

Huvudstyrelsen har även försökt under året att få till någon form av bättre wi-fi 

uppkoppling i gropen men det står still just nu. Även så har vi kontakt med 

Alléskolan och byggprogrammet om att isolera samt sätta ny plåt på stora garaget.  

Gamla L90 väntar på slutklämmen i försäljningen samt gamla vatten bilen kommer 

att säljas. Klubben har även fått beviljat ett el stöd på 25.000: -  

Ekonomi. 

Ekonomiskt så kommer crossens 2023 att bli ett förlorat år om inte något drastiskt 

händer. Man kan nog säga att det ekonomiska läget ger sig till känna för många i 

dag.  

Som klubb i helhet så går det bra men vi är den sektion som inte får ihop vår del.  

Resultatet till o med September för MX sektionen säger -42.487: -  då är även 

hyran till huvudkassan på 100.000:- inräknat.  

 



Träningar. 

Träningar under hösten. Sista träningen är den söndag 8 oktober 

Banan är uthyrd för träning lördag 7 oktober samt 4–5 november. Även stängt 14–

15 Oktober för Endurons tävling även så är hela anläggningen uthyrd 11-12 

november till Ridklubben. 

Banor och området. 

Efter bangruppsmötet så har det bestämts att vi måste få till bevattningen innan 

hösten samt försöka få så mycket hjälp från skolan som möjligt vad gällande lite 

fortsatt preparering av delar mark som ej är banan samt något banarbete. Detta 

såklart för att vi ska kunna börja köra i vår och inte behöva massa arbeten direkt i 

vår. 

Höstens arbeten 

➢ Koppla ihop rören ner mot Hallsbergs svängen, även gräva fram och flytta 

sista rören som ligger i yttervallen. 

➢ Förbered slangar för hopkoppling med pumpen, införskaffa material för dom 

tre nya 90 slangar som ska hit. Två från stolpbacken och en från rostfria 

lådan. (Magnus C) 

➢ 90 slang på lilla banan måste bytas, slang finns på plats och rör anslutning 

finns i boden. Gräv ner fyll över med material. 

➢ Vattenpumpens sug sill måste lagas, stort hål i just nu får med sig skit och 

täpper spridarna. 

➢ Röj sly och träd runt dammen så vi kan förbereda ev. damrenovering. 

(Martin L) 

➢ Kolla med Enduro om trädavverkning i backen upp efter banutfarten. 

➢ Den rostfria lådan behöver en översyn, svetsning samt att dom tre kranarna 

inte går att justera även så måste en anslutning till för bevattnings slang och 

även 90 slangs anslutningen kan behöva ses över.  

➢ Material för en sladdbalk till lastmaskinen finns nu så bygget kan påbörjas. 

➢ Översyn av våra traktorredskap behöver göras så om något behöver lagas så 

kanske vi hinner de innan nästa vår. 

 



Ansvars poster 2024: 

Ordförande: Magnus Carnerud 

Vice ordförande: Camilla Hofvander? 

Sekreterare: Kjell Holmberg 

Sektions Kassör: Annica Holmberg? 

Webbansvarig: Fredrik Bengtsson? 

Banan/fordons ansvarig: Vakant 

Serielags ansvarig: Fredrik Gahm? 

Ungdomsansvarig (onsdags G): Caroline Qwarforth? 

Crosskoleansvarig: Vakant 

Motions ansvarig: Vakant 

Miljöansvarig: Robert Wewertz? 

Kiosk ansvarig: Caroline Qwarforth? 

Områdesansvarig: Tommi Männikkö / Robert Hofvander 

Här ser det väldigt skralt ut, vi hoppas att nya krafter kan komma in och hjälpa oss 

på fötter igen.  

 

Övrigt. 

Efter säsongens utveckling så behöver vi samlas i vad och hur vi ska fortsätta 

klubbens aktiviteter nästa år.   

 

Banans underhåll och när: 

Träningar för alla: 

Crosskola: 

 Ledare och tränare 



Onsdagsgruppen: 

 Ledare och tränare 

Motion: 

 Ledare 

Serielaget: 

 Ledare 

Tävlingar: 

Vilka tävlingar vill vi ha. Serien, Barn/Ungdom, VGC och USM? 

Utbildningar: 

 Barnledare, Tävlingsfunktionärer, Tränare steg 1, Tävlingsledare 

Ersättningar: 

 Vilka ersättningar ska vi ha nästa år och hur stora? 

 Mötet förslag - Som ekonomin ser ut så kanske vi fryser detta till 2024.  

Träningsläger: 

Får klubbens medlemmar ordna, kontakta sektionen så får man diskutera 

upplägg och datum. 

 

 

 

 

 

 

 


